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Nieuwsbrief Bridge 
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Jaargang 5 | nr. 11 

_____________________________ 

 

In deze nieuwsbrief: 

 
1. GSV bridge | grote club. 
2. GSV oliebollendrive 

3. Grote Clubactie | eindstand. 
4. Jubilarissendag. 

5. Afscheid vorige voorzitter. 
6. Nieuwe wedstrijdleiders | even 

voorstellen. 

7. Meesterpunten, hoe zit dat nu? 
8. 7SA certificaat. 

 

 

Belangrijke data: 

21-12-2024 
t/m 

5-1-2025 
Kerstvakantie. 

29-12-2024 

GSV 
Oliebollendrive.

 

In de week 
van 

6-1-2025 

Start bridge: 
>> agenda. 

 

Deze nieuwsbrief is gemaakt onder 

verantwoordelijkheid van het bestuur 

van de sectie bridge met 

ondersteuning van de bestuursleden 

en de wedstrijdleiders. 

De redacteur is Jos Stevens. 

Heb je een vraag of een suggestie of 

wil je gewoon iets melden aan ons? 

Alles is welkom; stuur gewoon een 

mail naar ons centrale e-mailadres: 

bridge@gsvheemstede.nl. 

 

Bestuur GSV Bridge: 

Jos Stevens voorzitter 

Ria Marchand secretaris 

Jan van der Linden penningmeester 

John van der Meer  wedstrijdzaken 

Françoise Vogelenzang ledenadministratie 

 

 

 

 

 
 Naar de website Stuur een e-mail. 

 

Deze en alle eerdere nieuwsbrieven 

zijn te lezen door te klikken op of het 

scannen van onderstaande QR-code. 

 

 

 

 

 

 

 

https://6005.bridge.nl/oliebollendrive-29-12/
https://6005.bridge.nl/oliebollendrive-29-12/
https://6005.bridge.nl/agenda-bridgeseizoen/
mailto:bridge@gsvheemstede.nl?subject=Ik%20heb%20een%20vraag%20of%20een%20suggestie%20of%20wil%20gewoon%20iets%20melden.
mailto:bridgevoorzitter@gsvheemstede.nl?subject=Vraag%20aan%20de%20voorzitter
mailto:bridgesecretaris@gsvheemstede.nl?subject=Vraag%20aan%20de%20secretaris
mailto:bridgepenningmeester@gsvheemstede.nl?subject=Vraag%20aan%20de%20penningmeester
mailto:bridgewedstrijdzaken@gsvheemstede.nl?subject=Vraag%20over%20de%20wedstrijdzaken
mailto:bridgeledenadministratie@gsvheemstede.nl?subject=Vraag%20aan%20de%20ledenadministratie
https://6005.bridge.nl/
mailto:bridge@gsvheemstede.nl?subject=Vraag%20en/of%20opmerking%20aan%20bestuur%20sectie%20bridge
https://6005.bridge.nl/nieuwsbrieven/
mailto:bridge@gsvheemstede.nl?subject=Vraag%20en/of%20opmerking%20aan%20bestuur%20sectie%20bridge
https://6005.bridge.nl/
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1. GSV bridge | grote club. 

Op onze website staat over GSV bridge: 

 

Maar naast dit feit is het ook zo dat GSV bridge de op één na grootste bridgeclub 

in Nederland is. 

1. BC Leidschenhage staat op plek 1 met 582 leden. 

 

2. GSV staat op plek 2 met 420 leden. 

 

3. BC Vianen is nummer 3 in Nederland met 316 leden. 

 

De gemiddelde leeftijd van onze leden is 78 jaar.  

Bij GSV kan je op 8 speelmomenten per week bridgen! Omdat er leden zijn die 

meer dan 1x per week bridgen bij GSV hebben we wekelijks ± 500 bridgers. 

 

2. GSV oliebollendrive. 

Herhaald bericht: 

Van 23-12-24 t/m 05-01-25 is er géén bridge in 

verband met de kerstvakantie. 

Maaaaaar we gaan wel op zondagmiddag 29-12 

(aanvang 13:00u) voor het eerst een 

GSV oliebollendrive organiseren. 

Gezellig bridgen onder het genot van een heerlijke 

oliebol. Ieder lid van GSV bridge is welkom, we 

maken er als organisatie samen met jullie een leuke bridgemiddag van. 

De kosten willen we uiteraard zo laag mogelijk houden, daarom vragen we maar 

€ 7,50 per persoon (graag contant bij binnenkomst te voldoen). 

Het maximaal aantal bridgers is 75 paar (150 personen), schrijf je snel in, want 

vol=vol. 

Je kan je als paar, maar ook alleen aanmelden; dan proberen wij een partner 

voor je te zoeken. Indeling gaat op volgorde van sterkte, maar we behouden ons 

het recht om hiervan af te wijken i.v.m. de aantallen per lijn. 

Heb je je nog niet aangemeld? Doe dat dan nu door hier te klikken om je aan 

te melden voor de oliebollendrive op zondagmiddag 29-12. 

heb je je wel al aangemeld, dan ontvang je uiteraard tijdig nog bericht. 

 

https://6005.bridge.nl/
https://forms.gle/CEs5JtQHg7SPpnho6
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3. Grote Clubactie | eindstand. 

Per 4-11 sloot de inschrijving voor loten van de 

Wij hebben 131 loten verkocht, dank aan alle 

leden die hieraan bijgedragen hebben. We gaan de opbrengst gebruiken voor 

aanschaf van bridgemateriaal. 

 

 

4. Jubilarissendag. 

Zaterdag 23 november 2024 was er weer de jaarlijkse GSV jubilarissendag. 

 

 

 

 

De leden die 

al jaren lid zijn 

werden in het 

zonnetje 

gezet. 

 

 

 

 

 

Wil je het verslag hierover lezen? Klik dan hier. 

https://www.gsvheemstede.nl/2024/11/25/jubilarissen-bij-gsv-heemstede-in-2024/
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5. Afscheid vorige voorzitter. 

Op de Algemene Lendenvergadering van 23-11 werd het formeel besloten: 

Jos Stevens is de nieuwe voorzitter van de sectie bridge. 

De vorige voorzitter, John van der Meer, heeft na 6 jaar deze functie neergelegd. 

Hij blijft wel lid van het Dagelijks Bestuur (DB) en gaat zich nu vooral toeleggen 

op alle wedstrijdzaken, zoals het coördineren van alle 8 speelmomenten, de 

computer en schudmachine en de drives. Daarnaast blijft John gewoon lid van 

het Dagelijks Bestuur. 

 

Mede namens alle bridgers hebben we John hartelijk bedankt voor zijn inzet en 

hem een lunch aangeboden. Jos hield een toespraak waarin hij John bedankte 

voor zijn grote inzet en betrokkenheid. Zo heeft de sectie bridge onder zijn 

voorzitterschap de corona periode doostaan en zijn er goede stappen gemaakt in 

de verdere professionalisering van de sectie. Jos bood John nog een envelop aan 

om daar iets ‘tastbaars’ voor te kopen. Het was een gezellige lunch waar ook wat 

herinneringen opgehaald werden en we vol met energie naar de toekomst kijken. 

6. Nieuwe wedstrijdleiders | even voorstellen. 

Zonder een wedstrijdleider geen bridge!! 

De wedstrijdleider zorgt ervoor dat wekelijks de indelingen gemaakt worden 

(vaak samen met de persoon van het afmeldadres). Alles moet kloppen en ze 

proberen een stilzit te voorkomen. Na afloop van de zitting worden snel de 

uitslagen verwerkt en opgelezen. Daarna worden ze gepubliceerd op de website. 

Om de continuïteit te waarborgen zijn we op zoek naar nieuwe wedstrijdleiders.  
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De NNB heeft hiervoor een opleiding de zogenaamde Cursus CO+ 

(ClubOrganisator+) 

De cursus CO+ is bedoeld voor degenen die willen helpen met de organisatie 

op een competitieve club. Er wordt gewerkt met de jongste versie van het 

NBB-Rekenprogramma. Daarnaast wordt aandacht besteed aan 

organisatorische zaken zoals schema’s. De cursus bestaat uit zes lessen en 

wordt afgesloten met een eindopdracht in het NBB-Rekenprogramma. 

 

Een aantal GSV’ers hebben in het afgelopen seizoen deze opleiding afgerond en 

zijn nu bezig om het geleerde in de praktijk te brengen. Dat zijn: 

Annemarieke Berghuis 

Han van der Veen 

Jan van der Linden 

Super goed dat zij dit gedaan hebben en hun kennis bij GSV willen inzetten. 

Want zonder wedstrijdleider géén bridge!! 

Annemarieke heeft na overleg met John besloten vooralsnog niet actief als 

wedstrijdleider te gaan functioneren. 

Aan Han en Jan is gevraagd om zich wat verder voor te stellen en vooral aan te 

geven waarom de cursus CO+ zo leuk is om te volgen. 

Hieronder het verslag van het interview met Han; die van Jan komt in een 

volgende nieuwsbrief. 

Interview met Han van der Veen, bridger en wedstrijdleider (samen met 
John) op de donderdagavond. 
 

Kan je kort wat vertellen over jezelf? 
Samen met mijn vrouw woon ik nu alweer 9 jaar in 

Heemstede. Daarvoor in Brabant, bij Eindhoven, en 
weer daarvoor hebben wij lang in het buitenland 
gewoond. 

Wij hebben 4 kinderen en inmiddels een schare aan 
kleinkinderen. De meesten wonen in het buitenland, 

dus we zijn nog wel eens op reis. 
 

Waarom ben je ooit gaan bridgen? 
ik ben begonnen met bridge in mijn studententijd. 
We speelden JBF, Jan Boeren Fluiten, en dachten dat 

we het best aardig konden, Pas toen we hier kwamen wonen heb ik het weer 
opgepakt. 

  
Hoe ben je bij GSV terechtgekomen? 
ik ben rond gaan bellen en kreeg bij GSV een fijne respons en kon meteen op 

vrijdag middag gaan spelen met een vaste partner. Daardoor heb ik de kans 
gekregen om het bridge spel beter te leren. 
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Wat vind je van GSV? 
De G van gezelligheid staat boven aan. Het is een sociale vereniging met een 
prettige sfeer, waar leden belang stellen in elkaar. Groot pluspunt is dat het 

een grote vereniging is, waar altijd wel een plaatsje voor jou te vinden is. Het 
is ook gemakkelijk om invallers te vinden, zodat een stilzit nauwelijks 

voorkomt. 
 
Speel je nog bij andere bridgeclubs? 

Ja, ik speel nog met mijn partner Maria Bruseker op een andere club, met 
maar 1 spelmoment. Qua gezelligheid is GSV aantrekkelijker, vinden wij. 

 
Heb je nog andere hobby’s dan bridgen? 
Fietsen is mijn andere grote hobby. Elk jaar maak ik toch wel 2 grote 

fietstochten in een van onze buurlanden. Ik speel graag een potje schaak, 
maar helaas ontbreekt de tijd om het wat serieuzer te doen. 

 
Waarom ben je de cursus cluborganisator gaan doen? 
Het trok mij om eens achter de schermen te kijken. Hoe werkt dat met de 

tafelindeling, de computer etc. Wat is er allemaal nodig om een competitie te 
draaien. 

Verder vind ik het leuk om ook iets voor de vereniging te kunnen doen. 
Uiteindelijk draait het toch altijd op vrijwilligers.   

 
Waarom is het belangrijk dat we een wedstrijdleider hebben? 
De wedstrijd leider moet er voor zorgen dat het spelmoment goed verloopt en 

dat iedereen het zoveel mogelijk naar de zin heeft. Daar komt meer bij kijken, 
dan je op het eerste gezicht denkt.  

Het materiaal en de inrichting moeten compleet en in orde zijn. De computer, 
de kastjes, de printer, de software, het moet allemaal werken. 
Iedere week de indeling maken, afzeggingen verwerken, invallers regelen. 

Arbitrage. Klachten behandelen, zorgen dat de sfeer goed is. Aandacht voor de 
leden. Na afloop opruimen, ga zo maar door. 

  
Hoe is het om wedstrijdleider in de praktijk te zijn? 
Ik vind het leuk, het geeft een goed gevoel. Ik was blij dat ik niet meteen in 

het diepe gegooid ben, maar dat John mij bij de hand genomen heeft. En nog 
steeds sta je soms voor een verrassing of iets dat je niet weet. Gelukkig liggen 

op de donderdag avond bepaalde taken van de wedstrijdleider bij anderen: Jos 
en John zijn arbiter en Carlo doet afmeldingen, regelt invallers en doet ook de 
klok. Dat is fijn en geeft de betrokkenheid weer. 

 
Heb je nog tips en/of suggesties voor andere bridgers? 

Eigenlijk niet, ik denk dat het goed loopt. Je kunt niet vaak genoeg zeggen: 
“als je begint met een spel, kijk of het het juiste spel is, en in de juiste 
windrichting ligt”. Dat gaat nog wel eens fout, ik betrap mezelf er ook wel op, 

dat ik het niet doe. Je denkt de anderen letten wel op. 
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7. Meesterpunten, hoe zit dat nu? 

Deze vraag werd door een bridger van de woensdagavond gesteld. 

Meesterpunten: De een geeft er helemaal niets om en de ander 

vindt het leuk om dat in de gaten te houden.  

In Nederland ontvangen alle bridgers met een NBB lidnummer 

meesterpunten tijdens alle drives, wedstrijden en evenementen die 

worden georganiseerd in samenwerking met de Nederlandse 

Bridge Bond (via het NBB-Rekenprogramma). Meesterpunten worden in 

Nederland gegeven sinds het midden van de jaren zestig en al die jaren hebben 

tienduizenden bridgers deze punten met veel plezier verzameld. 

Meesterpunten voor clubparenwedstrijden (zoals bij GSV) worden uitsluitend per 

zitting toegekend. De meesterpunten worden toegekend aan de hand van 

tabellen. Er zijn tabellen voor alle wedstrijden. Aan de hand van de gegevens van 

de wedstrijd selecteert de(NBB) software de juiste tabel. 

(Zomer)drives worden beschouwd als clubevenement en de meesterpunten 

worden hetzelfde berekend als bij reguliere clubwedstrijden. 

Bij de GSV clubparenwedstrijden zijn de rechthebbenden de spelers die de 

betreffende zitting daadwerkelijk gespeeld hebben. Dat kan dus ook een invaller 

zijn die de betreffende zitting heeft meegespeeld. 

 

Helaas zijn, gezien de kosten,  de speldjes en hangers door de NBB afgeschaft. 

Hoe krijg je meesterpunten? 

Die ontvang je als je op een bepaalde plaats geëindigd bent per zitting. Het 

aantal punten hangt af van het aantal deelnemers in die zitting en van de 

gemiddelde rating van de deelnemers. 

 

 

 

 

 



__________________________________________________________________________________
---- Nieuwsbrief GSV-bridge december 2024 ---- 

8 

 

Voorbeeld van een zitting bij GSV en de bijbehorende meesterpunten: 

 

Zo hebben Ada en Joke op deze zitting 12 meesterpunten (MP) verdiend; Gerard 

en Fanda 10 enz. 

Bij de uitslagen op de website staan rechts de totalen van dit seizoen per 

persoon. 

 

 

Iemand die bij GSV op meer dan één speelmoment bridged heeft dus wat meer 

kans op punten dan iemand die één keer per week speelt. 

Wil je echt alles weten over de meesterpunten klik dan hier voor het 

NBB document met alle details. 

  

https://www.bridge.nl/download.php?file=Meesterpunten%2FMP+Handleiding.pdf
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8. 7SA certificaat 

Wederom was het weer raak, nu op spel 13 op woensdagavond 20-11. 

Het was een heel mooi spel dat nu uit de schudmachine kwam. 

Tsjaaaaa wat open je met deze kaart als Oost? En wat is het antwoord van West? 

En hoe kom je in 7SA?  

Twee paren is dat gelukt. 

Trui van Beers en Mary van 

der Vis  

 

en het invalpaar Anja en Jos Stevens. 

 

 

 

 

EINDE NIEUWSBRIEF 

 


